
Mondelinge vragen commissie Ruimte en Gebiedsontwikkeling 21 maart 2024   

Agendapunt/onderwerp Fractie  Antwoord    

Lantarenpalen in het Nieuwe Centrum  

We begrepen van de BIZ dat in het nieuwe centrum lantaarnpalen geplaatst zullen 

worden waar geen bloembakken of feestverlichting aan gehangen kunnen worden. De 

bloembakken in de zomer en feestverlichting in de winter geven het centrum een leuke 

uitstraling voor alle bewoners die hier (langs) komen. 

1  

  

Is de wethouder bereid het plan aan te passen en lantaarnpalen 

te plaatsen waar de BIZ wel bloembakken en feestverlichting 

aan kunnen hangen? 

D66 
 

 

2 Kan de portefeuillehouder ons vertellen hoe het staat met de 

herontwikkeling van de oude brandweerkazerne in Ouderkerk en 

van het terrein bij de Jacob van Ruisdaelweg bij de rotonde (dus 

naast het gebouw van De Busken)?  

OAA 
 

Dorpsplein Duivendrecht 

De renovatie van de Rijksstraatweg en een opgeknapte omgeving van het Metrostation 

te Duivendrecht heeft de openbare ruimte in Duivendrecht aanzienlijk verbeterd.  

Het Dorpsplein, de belangrijkste plek van het dorp, blijft daarbij sterk achter. Sterker 

nog, als gevolg van winkelsluitingen holt het plein achteruit.  

Bewoners en winkeliers – maar ook de fractie PvdA - beoordelen het winkelcentrum als 

“armoedig” en “sfeerloos”. Door de leegstand wordt het plein meer een “treurplein” 

wordt in plaats van het “kloppend” Dorpshart. 

Tijdens een recentelijke bijeenkomst eind oktober is er namens het college een 

toezegging gedaan om in gesprek te gaan met belanghebbenden. 

Onze vragen zijn: 

3 Heeft dit gesprek of hebben deze gesprekken plaats gevonden? PvdA   

4 Wat is nu naar aanleiding van het gesprek de stand van zaken? PvdA 
 

 

5 Heeft de gemeente inmiddels geïnventariseerd welke 

bestuurlijke ingrepen en/of maatregelen kunnen bijdragen aan 

de revitalisatie van het Dorpsplein? 

PvdA 
 

 

Verbetering fietspad Oranjebaan, betere verlichting 

Op 9 november stond in het Amstelveenz een artikel met de titel: “Deze Amstelveense 

fietspaden worden verbeterd” https://www.amstelveenz.nl/nieuws/deze-amstelveense-

fietspaden-worden-verbeterd.html Het fietspad langs de Oranjebaan wordt vernieuwd, 

de PvdA heeft recent een meldpunt gestart over slecht verlichte fietspaden en daar 

kwam het fietspad langs de Oranjebaan voorbij. 

Onze vragen zijn: 
 
6 Is het de PfH bekend dat het fietspad langs de Oranjebaan wordt 

vernieuwd? 

PvdA 
 

 

7 Is de portefeuillehouder het met ons eens dat het fietspad langs 

de Oranjebaan onvoldoende verlicht is en dat fietsers die 

gebruik maken van het fietspad zich onveilig voelen. 

PvdA 
 

 



8 Veel schoolgaande en sportende jongeren maken gebruik van 

Ouderkerk aan de Amstel maken gebruik van het fietspad langs 

de Oranjebaan in Amstelveen.  

Is de portefeuillehouder bereid om met de gemeente 

Amstelveen naar een oplossing te zoeken voor verlichting langs 

het fietspad van de Oranjebaan. Voornamelijk dat er nu een 

vernieuwing op de agenda staat. 

PvdA 
 

 

9 Gezien het fietspad langs de Burgemeester Stramanweg een 

directe verlenging is van de Oranjebaan, wil de PvdA weten of er 

plannen zijn voor renovatie van dit specifieke deel? 

PvdA 
 

 

10 Zo ja, kan de portefeuillehouder ons informeren over eventuele 

toekomstige renovatieplannen, inclusief de doelstellingen en de 

beoogde startdatum? 

PvdA 
 

 

11 Zo nee, wil de portefeuillehouder mogelijkheid overwegen om de 

verlichting langs dit fietspad te verbeteren om de veiligheid voor 

fietsers te vergroten? 

PvdA 
 

 

Afval in Duivendrecht 

Wij hebben geconstateerd en vele bewoners met ons dat er op diverse plekken in 

Duivendrecht veel afval ligt. Langs de kant van de weg en in de bosjes. Ook bij diverse 

afvalcontainers ligt er rondom afval.  
12 Is de portefeuillehouder het met ons eens dat hier iets 

aangedaan moet worden? 

NB  
 

13 Kan de portefeuillehouder ons vertellen wat de status is van het 

voormalige Rabobank pand? 

Het ziet er steeds meer verwaarlozer uit. Diverse kozijnen zijn 

verrot en verveloos. 

NB 
 

14 Het voetbalveld in het Willem Alexanderpark is meer aarde dan 

gras.  

  

Kan de portefeuillehouder ons mededelen wanneer dit 

voetbalveldje voor de jeugd wordt opgeknapt, zodat er weer op 

gras een balletje getrapt kan worden?   

NB 
 

Afwerking bushalte ‘Ouderkerk Oost’ 

15 Kan de portefeuillehouder bevestigen dat, ondanks de recente 

renovatie van bushalte 'Ouderkerk Oost', er nog afwerkingen 

nodig zijn om het project volledig af te ronden?  

Zo ja, kunt u aangeven binnen welke termijn deze 

werkzaamheden worden voltooid en om welke specifieke 

afwerkingen het gaat? 

PvdA 
 

16 Is de wethouder ervan op de hoogte dat het gebied tussen de 

Jacob van Ruisdaelweg en de fietsenstalling van bushalte 

'Ouderkerk Oost' na regenval verandert in een modderpoel, wat 

de toegankelijkheid ernstig beperkt? 

Deelt de wethouder de mening dat er een verbeterde verharde 

verbinding nodig is om vanaf het fietspad de fietsenstalling te 

PvdA 
 

 



bereiken, en zo ja, welke maatregelen worden er overwogen om 

dit probleem aan te pakken? 

 

(zie foto, onderaan de pagina) 

17 Overweegt de wethouder om het onverharde wandelpad van 

bushalte 'Ouderkerk Oost' langs de Koningin Wilhelminalaan te 

verharden, vergelijkbaar met de reeds verharde wandelpaden bij 

het parkje langs de Prins Bernhardlaan, om zo de 

toegankelijkheid bij nat weer te verbeteren?  

Zo nee, waarom niet? Wat zijn de alternatieven om te 

voorkomen dat het wandelpad een modderpoel wordt na 

regenval? 

PvdA 
 

 

 

Vraag 17  

 

 


